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Vragen van het lid Ferrier (CDA)
aan de minister voor
Ontwikkelingssamenwerking
over de bijeenkomst
«Ontwikkelingssamenwerking.nu».
(Ingezonden 1 oktober 2009)

1
Is de door u georganiseerde
bijeenkomst
«Ontwikkelingssamenwerking.nu»
gehouden op 26 september 2009 de
nieuwe invulling van het beleid op
het gebied van draagvlakactiviteiten,
hetgeen voorheen werd uitgevoerd
door medefinancieringsorganisaties
en waarvoor € 20 mln per jaar
beschikbaar was?1

2
Zo ja, kunt u concluderen dat uw
departement een betere bijdrage
aan draagvlak voor
ontwikkelingssamenwerking kan
leveren dan maatschappelijke
organisaties die deze taak in het
verleden hadden? Waarop baseert u
dit?

3
Hebt u met deze activiteit nieuwe
doelgroepen bereikt? Zo ja, welke?

4
Op welke post in de begroting is de
financiering van deze activiteit terug
te vinden?

5
Op welke wijze wordt er vervolg
gegeven aan de verschillende

afgesloten akkoorden zoals o.a.
akkoorden om te komen tot nieuwe
manieren om transparantie en
accountability te bevorderen zoals de
Access to Medicine Index? Welke
afspraken worden daarover gemaakt?
Op welke wijze wordt de continuïteit
van deze en andere afspraken die
afgelopen zaterdag zijn gemaakt
gewaarborgd?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Boekestijn (VVD), ingezonden
29 september 2009 (vraagnummer
2009Z17495)

1 De Volkskrant, 28 september 2009:
«Hulpverlener draagt vaak een pak».

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z17765
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


